
 
 

 

 
 

 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Βασίλης Κεγκέρογλου-Βουλευτής Ν. Ηρακλείου 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ: 

-Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων,κ.Σπ.Λιβανό 

 

  

ΘΕΜΑ: «Μεγάλα προβλήματα δημιουργούνται από την ΚΥΑ της τελευταίας στιγμής με αναδρομική ισχύ-

μεγάλες περικοπές στις επιδοτήσεις». 

 

Η Κυβέρνηση της Ν.Δ αντί να διαχειριστεί με διαφάνεια, κανόνες και δικαιοσύνη το σύστημα των 

επιδοτήσεων, όπως έχουμε ζητήσει εδώ και καιρό  και προκειμένου να αντιμετωπίσει τα αδιέξοδα που η ίδια 

προκάλεσε, προχώρησε σε οριζόντιο μέτρο περικοπής των ενισχύσεων για την κτηνοτροφία που πλήττει το 

σύνολο των παραγωγών. 

Συγκεκριμένα έμειναν εκτός προκαταβολής  βασικής ενίσχυσης 90.000 με κύριες αιτίες: 

1) Την εκ των υστέρων θέσπιση της υποχρεωτικής αναγραφής του ΑΤΑΚ 

2) Δεν περιλήφθηκαν εκτάσεις από κληρονομιές ή  μεταβιβάσεις 

3) Εξαιρέθηκαν παραγωγοί με ενοικιαστήρια που δεν ανανεώθηκαν αλλά και οι αρόσιμες εκτάσεις που 

είναι εντός περιοχών NATURA ή γειτνιάζουν με αυτούς. 

Τα παραπάνω σε συνδυασμό με τις υπέρογκες ανατιμήσεις σε βασικά καταναλωτικά αγαθά, στο ηλεκτρικό 

ρεύμα, στα καύσιμα, σε ζωοτροφές και αγροτικά εφόδια οδηγούν σε απόγνωση τους παραγωγούς, οι οποίοι 

αδυνατούν να συνεχίσουν τη δραστηριότητα τους. 

Επειδή η απόφαση της Κυβέρνησης εκτός από αιφνίδια είναι άδικη, ανάλγητη και δυσμενέστερη 

με αναδρομική ισχύ, αφού έγινε μετά την  υποβολή των αιτήσεων των παραγωγών 

Επειδή το 2022 είναι έτος αναφοράς της νέας ΚΑΠ και οι μειώσεις που αποφάσισε η Κυβέρνηση θα έχουν 

σοβαρό αντίκτυπο με μειώσεις στις επιδοτήσεις των παραγωγών για την επόμενη προγραμματική περίοδο.  

Επειδή η δυνατότητα τροποποίησης της αίτησης που δίνεται από σήμερα είναι έμμεση αναγνώριση της 

Κυβέρνησης για τις λαθεμένες επιλογές αλλά δεν θεραπεύει τα προβλήματα παρά μικρό ποσοστό τους 

Επειδή η υπέρογκη αύξηση του κόστους ενέργειας και παραγωγής καθιστά αναγκαία την ενίσχυση των 

αγροτών-κτηνοτρόφων. 

 

Ερωτάσθε κε Υπουργέ:  

 

1)Προτίθεσθε πριν τη δεύτερη πληρωμή  να τροποποιήσετε την απόφαση σας, ώστε φέτος να ισχύσουν όσα 

ίσχυαν κατά την υποβολή της αίτησης και τα νέα προβλεπόμενα να εφαρμοστούν από το 2022; 

2)Τι αντισταθμιστικά μέτρα θα λάβετε για την αναπλήρωση του εισοδήματος των παραγωγών και από ποια 

χρηματοδοτική πηγή (deminimis, εθνικοί πόροι);   

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

 

Βασίλης Κεγκέρογλου                                                                                           

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

188

Ημερομ. Κατάθεσης:

15/11/2021

Ώρα κατάθεσης:

10:00'




